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Klášterečtí studenti oslavili svůj svátek

Zdeněk Srstka  přijel podpořit psí útulek v Ciboušově

Dobrá nálada, dětský smích a psí štěkot ovládly ve čtvrtek 12. května zámecký park. Město Klášterec nad Ohří zde pro 
žáky 4. a 5. tříd i pro širokou veřejnost uspořádalo akci s příznačným názvem Klášterecký štěkot 2011. Na travnatých 
plochách u zámku a sala terreny se proháněli čtyřnozí chlupáči všech možných velikostí a  ras. Kromě pejsků z klášte-
reckého útulku, k jehož propagaci vlastně celá akce sloužila, se přítomné děti i dospělí mohli podívat na ukázku práce 
služebních psů městské policie v Kadani nebo na ukázky agility. Na Klášterecký štěkot přijal pozvání také zajímavý 
host, kterým nebyl nikdo jiný než Zdeněk Srstka, průvodce oblíbeného pořadu České televize Chcete mě? 
V rámci doprovodného programu čekal na návštěvníky Kláštereckého štěkotu  „Tonda obal - odborník na odpady a 
recyklaci obalů“ a interaktivní výstava Svět recyklace. Vedle zábavy se tak přítomným školákům dostalo i nějakého 
toho poučení.                                                                                                                                                                                                        -lara-

Fotografi e v novinách označené tímto symbolem vás upozorní, 
abyste navštívili náš server www.klnoviny.cz

Jako první si státní maturity vyzkouší letošní maturanti

Město Klášterec nad Ohří vyhlašuje 2. 
kolo grantů na podporu kulturní čin-
nosti pro rok 2011. 
Žádosti o grant v rámci okruhu 
s názvem Barvy léta můžete podá-
vat do 30. května 2011 na podatel-
nu Městského úřadu v Klášterci nad 
Ohří. Zásady pro udělování grantů a 
veškeré potřebné formuláře (žádost, 
čestné prohlášení, rozpočet) nalez-
nete na webu města www.klasterec.

cz (Městský úřad - Formuláře - Odbor 
kultury). Formuláře a potřebné infor-
mace můžete také získat přímo na 
odboru kultury, marketingu a cestov-
ního ruchu v turistickém informačním 
centru na radnici. Prosím, abyste své 
žádosti konzultovali s naším odborem 
(tel. č.  474 376 431), aby se předešlo 

O nové podobě státních maturit se 
mluví od roku 1998. Několikrát v 
minulosti se učitelé i studenti už už 
hrozili, že to budou právě oni, koho to 
postihne jako první. Černého Petra si 
nakonec vytáhli maturanti roku 2011. 
„V letošním školním roce maturanti 
maturují úplně jinak než v předešlých 
letech,“ vysvětluje ředitelka klášte-
recké střední školy Ing. Kovandová. 
„Nová maturitní zkouška má dvě části 

– společnou (státní) pro předměty čes-
ký jazyk, cizí jazyk nebo matematika a 
část profi lovou (školní), kde si student 
vybere z nabídky předmětů minimálně 
dva povinné předměty.“ Novinkou není 
jen rozdělení zkoušky na dvě části, ale 
také možnost zvolit si variantu obtíž-
nosti. „Povinné zkoušky společné části 
skládá student buď v základní, nebo vyšší 
úrovni obtížnosti podle svého vlastního 
rozhodnutí.“
Na Gymnáziu a Střední odborní škole 
v Klášterci nad Ohří čeká nová podoba 
maturitních zkoušek 81 studentů.  „Úst-
ní zkoušky před maturitní komisí začaly 
16. května pro třídu oktáva. V týdnu od 23. 
května budou skládat maturitní zkoušky 
třídy 4.G a 4.S. Didaktické testy a písemné 
práce se konají v období od 30. května do 
7. června,“ přibližuje časový harmono-
gram zkoušek Ing. Kovandová.
Slavnostní předávání maturitních 
vysvědčení oproti samotným maturi-
tám žádná převratná změna nečeká. 
„Maturitní vysvědčení budeme našim 
absolventům stejně jako v předchozích 
letech slavnostně předávat v historických 
prostorách kláštereckého zámku. Za 
vedení školy přeji maturantům, aby tato 
první náročná zkouška byla pro všechny 
úspěšná,“ dodává závěrem ředitelka 
Kovandová.                                                -lara-

Ve čtvrtek 12. května se v kulturním 
domě sešli po třítýdenní přestávce 
klášterečtí zastupitelé, aby pokračo-
vali v jednání, které 21. dubna přerušil 
starosta Houška. Protože program 
navržený Mgr. Dimunovou schválili 
zastupitelé již minule, mohl přijít na 
řadu hned první bod programu - 
změny ve vedení města. Hlasování o 
tomto bodu se ale zastupitelé a divá-
ci z řad veřejnosti nedočkali ani po 
dvou hodinách jednání. Nejprve se 
před něj dostala neplánovaná změ-
na ve složení zastupitelstva (píšeme 
o ní v samostatném článku), která 
si zároveň vynutila zvolení nového 
ověřovatele zápisu, a následně využil 
svého práva přednostního vystou-
pení senátor a zastupitel PaedDr. 
Homolka. Jeho požadavek na sta-
rostu Houšku, aby vysvětlil přerušení 
předchozího jednání zastupitelstva 
a vyjasnil přítomným, jak je to s 
trestním oznámením, které podal na 
zastupitele Pechouše, spustilo téměř 
dvouhodinovou výměnu názorů 
mezi současným vedením města a 
nově vytvořenou koalicí usilující o 
změny ve vedení města. Obě strany 
se navzájem „ubíjely“ argumenty a 
střídavě se obviňovaly ze lži, zneužití 
pravomoci, účelovosti svého jednání 
a  nátlaku na ostatní zastupitele. Do 
debaty se postupně přidali i někteří 
občané a sálem začaly létat nepubli-
kovatelné výrazy. Stále vzrušenější a 
nepříliš konstruktivní debatu ukončil 
zastupitel Klíma prosbou o krátkou 
přestávku na poradu. Po jejím skonče-
ní přečetl zastupitel Bc. Kohout krátké 

Jednání zastupitelstva skončilo opět předčasně
Deset zastupitelů opustilo jednací sál  

tiskové prohlášení nově se utvoře-
né koalice, ve kterém přítomným 
oznámil, že vzhledem k okolnostem 
a vzhledem k tomu, že v posledních 
hodinách získali informace o nepří-
pustném nátlaku na některé zastupi-
tele obce, kteří podporovali změnu ve 
vedení města, a protože chtějí všem 
zastupitelům zajistit podmínky pro 
výkon mandátu člena zastupitelstva 
podle § 69 a § 70 zákona o obcích, 
nebudou se účastnit dalšího jednání. 
Následně zastupitel Kohout přečetl 
jména zastupitelů, kteří se pod pro-
hlášením podepsali (Bc. Kohout, Bc. 
Krejsa, PaedDr. Homolka, Mgr. Dimu-
nová, I. Dimun, St. Pechouš, Ing. Kos-
telník, Ing. Mazánková, V. Klíma, Ing. 
Platil) a ti pak svorně opustili sál. 
Oproti předchozí koaliční smlouvě 
se ve výčtu jmen neobjevil PaedDr. 
Řebíček, který také zůstal v sále. Po 
odchodu skupiny deseti zastupite-
lů konstatoval starosta Houška, že 
počet přítomných zastupitelů klesl 
na deset, a zastupitelstvo tak není 
usnášeníschopné (zastupitel Suchý 
byl ze čtvrtečního jednání omluven). 
Zastupitelstvo tak skončilo, aniž by 
zastupitelé projednali jediný bod pro-
gramu. Nedošlo tak nejen na změny 
ve vedení města, ale nebyly schvále-
ny například ani rozpočtová opatře-
ní nebo rozdělení dotací z rozpočtu 
města zájmovým a sportovním orga-
nizacím.
Další zasedání svolal starosta města 
na 24. května od 16 hodin. Program 
jednání najdete na webových strán-
kách města.                                           -lara-

případnému vyřazení žádosti z důvo-
du nedodržení zásad pro udělení 
grantu. V letním kole grantu je možné 
získat až 70 % celkových nákladů vaší 
kulturní akce (max. příspěvek 45 tisíc 
Kč), která se bude konat v období od 
30. 6. do 30. 9. 2011. 

A. Václavíková, OKM

Město Klášterec vyhlašuje další kolo kulturních grantů
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Místní organizace ČSSD v Klášterci nad Ohří projednala na členské schůzi 
dne 11.5. 2011 situaci týkající se zastupitelů města za ČSSD. Po odstoupení 
výboru byl odvolán předseda p. Stanislav Pechouš. Nově byl zvolen výbor 
místní organizace ČSSD ve složení - předseda: Ing. Jitka Briežniková, členo-
vé: Martin Hřebíček, Jiří Bezděk a Miroslav Bilík. 
Členská schůze ve svém usnesení vyjádřila nesouhlas s koaliční dohodou 
některých zastupitelů města Klášterce nad Ohří, kterou podepsal také p. 
Stanislav Pechouš (stávající člen Rady města za ČSSD).

Ing. Jitka Briežniková, předsedkyně MO ČSSD

Místní organizace ČSSD v Klášterci nad Ohří
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ZPRAVODAJSTVÍ

Policie informuje ...

V Klášterci nad Ohří došlo k potyčce 
mezi dvěma mladíky. Na chodníku 
v Královéhradecké ulici vytrhl při kon-
fliktu 21letý mladík druhému z ruky 
mobilní telefon, který si ponechal. 
Nereagoval na výzvu k navrácení pří-
stroje, poškozenému vznikla škoda ve 
výši 4 tisíce korun. Násilník byl zadržen, 
policejní komisař ho obvinil z loupeže 
a skončil v policejní cele. Byl totiž 
podán návrh na jeho vzetí do vazby.

Nějak to nedomyslel ...

Nářadí za 13 tisíc korun převzal od 
svého zaměstnavatele 23letý Klášte-
rečák. Pak se ale rozhodl, že dá výpo-
věď a přestal do zaměstnání dochá-
zet. Na výzvy k navrácení svěřených 
pomůcek nereaguje, proto se poško-
zený obrátil na místní oddělení poli-
cie a skutek nahlásil. Policisté zahájili 
vyšetřování trestného činu zpronevě-
ry, za uvedený skutek hrozí pachateli 
až dvouletý trest odnětí svobody.

Nářadí má, ale makat nechce ...

Škoda za 18 tisíc korun vznikla maji-
teli domu v Klášterci nad Ohří. Kdosi 
překonal oplocení, vnikl na zahradu 
a odcizil vyřazené větráky z panelo-
vých domů a lešenářské trubky. Maji-
tel svůj majetek hledal a byl úspěšný. 
Věci nalezl ve sběrně druhotných 
surovin. Policisté následně zjistili, že 
pracovníci sběrny věci vykoupili od 
20letého místního mladíka. Ten se 
k činu přiznal, čeká na něj obvinění 
z krádeže.

To byl fofr, Colombo by koukal ...

PNEUSERVIS
Klášterec nad Ohří, Václava Řezáče 95 

** cca 50m od kina Svět **

Prodej nových pneumatik, hliníkových kol za internetové ceny 

Prodej použitých pneumatik a hliníkových kol - velký výběr!!
Přezouvání kol - i nízkoprofi lové pneumatiky

Provádíme veškeré opravy a lepení pneumatik!!
Kontakt: +420 608 227 230, +420 777 655 177          Otevřeno Po - So

VAŠE AUTO OBUJEME ZA VELMI PŘIJATELNÉ CENY

Na policejní útvar v Klášterci nad 
Ohří oznámila žena, že pohřešuje svoji 
14letou dceru. Dívka odešla z domova 
po předchozí hádce s matkou a zdržo-
vala se na neznámém místě. Policisté ih-
ned zahájili pátrání. Oslovili i kamarád-
ku dívky, která s ní byla v telefonickém 
kontaktu. Na základě tohoto získaného 
poznatku objevili pohřešovanou dívku 
v dřevěném přístřešku pod Špičákem. 
V pořádku byla navrácena rodině, pát-
rání mohlo být ukončeno.

Hádka skončila útěkem...

Od 12. května má klášterecké zastu-
pitelstvo nového člena. V úvodu čtvr-
tečního jednání složil slib zastupitele 
Ing. Vlastimil Platil. V zastupitelské 
lavici nahradil Bc. Dagmar Megovou 
(Za Klášterec lepší), která na svůj 
mandát rezignovala.

Ing. Vlastimil Platil není v místní 
samosprávě žádný nováček. Poprvé 
byl do zastupitelstva zvolen v roce 
1998 a v komunálních volbách uspěl 
i o čtyři roky později. V obou těchto 
případech zde zastupoval Stranu 
zelených. Za tuto stranu kandidoval i 
v roce 2006, ale tehdy se poprvé do 
zastupitelstva nedostal. Stejný osud 
ho potkal i v zatím posledních vol-
bách na podzim roku 2010, tentokrát 
už ale v dresu sdružení „Za Klášterec 
lepší“. Jako první náhradník na kan-
didátce tohoto sdružení se nyní - půl 
roku po volbách - stává zastupitelem.

Změna v kláštereckém
zastupitelstvu

Po delší době vám opět přinášíme 
obsáhlý rozhovor s vedoucím odbo-
ru rozvoje města, realizace investic a 
správy majetku Petrem Knapem. Jako 
obvykle jsme si povídali o nedávno 
dokončených, probíhajících a připra-
vovaných stavebních akcích jakož i 
o chystaných projektech. Protože si 
bylo opravdu o čem povídat, najde-
te v tomto čísle Kláštereckých novin 
první část rozhovoru, tu druhou vám 
nabídneme v čísle následujícím.

Úvodní otázka je asi jasná. Co nás 
v nejbližší době čeká a nemine? 
Začít můžeme třeba ve starém 
městě.
Začátkem května dokončila fi rma 
Jaroslav Faktor druhou etapu opravy 
fasády radnice. Jedná se o historickou 
budovu a jednu z dominant města, 
která si rekonstrukci určitě zasloužila. 
Zvlášť fasáda věže byla už v dost špat-
ném stavu. Pokračuje rekonstrukce 
další významné památky, zámku. Po 
loňské opravě fasády průčelí a západ-
ní části jsou tentokrát na řadě vnější 
strany jižního a východního křídla. 
Termín dokončení této etapy je sta-
noven na listopad 2011. Celková cena 
činí 2,55 milionu korun, městu se 
podařilo získat dotaci z ministerstva 
kultury ve výši 980 tisíc korun.
Připravuje se další etapa restaurování 
sloupu Nejsvětější Trojice na náměs-
tí. V loňském roce byla provedena 
rekonstrukce vrchní části sloupu, 
nyní je na řadě restaurování střední 
části a soch na balustrádě a podstav-
ci. Celkem jsou v plánu tři etapy, v 
té poslední by mělo dojít na spodní 
část sloupu, tj. podstavec, balustrádu, 
schodiště, dlažbu a atributy. Letošní 
2. etapa proběhne v období od květ-
na do září, dodavatelem je akade-
mický sochař a restaurátor Jan Vích 
a stavební práce přijdou na 700 tisíc 
korun. Také tato akce bude částeč-
ně hrazena z dotace. Z Programu na 
záchranu a obnovu kulturních pamá-
tek Ústeckého kraje k nám na opravu 
sloupu Nejsvětější Trojice připutuje 
450 tisíc korun. Z téhož programu 
jsme získali 30 tisíc korun na opravu 
kapličky v Ciboušově. V loňském roce 
byly na kapličce provedeny záchran-
né stavební práce - došlo k vyčištění 
žlabů, opravě střechy, údržbě omítky 
a maleb - a letos chystáme osazení 
dvou nových oken. Vedle města se 
zde angažují i někteří aktivní obča-
né, takže se dá říci, že to je tak trochu 
týmová práce. Termín provedení sta-
vebních prací je stanoven na období 
červenec až září.
Stavební práce pokračují také v 
lázeňském penzionu, který město 
před časem odkoupilo od Ing. Spě-
váčka. V dubnu byly dokončeny sta-
vební úpravy v přízemí, kde stavební 
fi rma Petr Horský za částku 250 tisíc 
korun vybudovala jeden ubytovací 
pokoj včetně zázemí. Následně byla 
zahájena půdní vestavba, kde budou 
v budoucnu k dispozici čtyři další 
pokoje se zázemím. Jako dodavatel 
byla vybrána fi rma Jaroslav Faktor, 
cena investice je 1,3 milionu korun a 

stavba by měla být dokončena v čer-
venci letošního roku. 

Předpokládám, že stavební ruch 
neovládne jen staré město. Chys-
tají se nějaké akce také v dalších 
částech Klášterce?
V současné době probíhá nebo se při-
pravuje hned několik akcí na sídlištích. 
Firma Stavan EU provádí výstavbu 
dalších nových kontejnerových stání 
v ulici 17. listopadu. Dokončeny by 
měly být do července. Už v červnu by 
měla být zahájena stavba parkoviště 
v ulici 17. listopadu před domem č.p. 
524-527. Výstavba celkem dvaadva-
ceti parkovacích míst přijde město 
na 600 tisíc korun a zajišťovat ji bude 
fi rma Ekostavby Louny. Stejný doda-
vatel by měl v červnu a v červenci 
provádět úpravu dopravního řešení 
před kulturním domem. V rámci této 
akce bude zrušen stávající nevyhovu-
jící výjezd z parkoviště na silnici I/13, 
který bude nahrazen dvěma novými 
příjezdy - vzadu od zdravotního stře-
diska a od obchodního domu Lidl. 
Projekt počítá i s novými chodníky. 
Celková předpokládaná cena inves-
tice je 1,7 milionu korun. Stavební 
práce je třeba zkoordinovat s akcemi 
pořádanými v kulturním domě, ale 
jeho uzavření určitě nehrozí.

To jsou všechny stavební akce, 
které Klášterec v prvním pololetí 
letošního roku zažil nebo zažije?
Zdaleka ne. V areálu aquaparku pro-
bíhají každoroční předsezónní opra-
vy včetně opravy obkladů a letos 
také zázemí, například bufetu. Kromě 
toho se nám podařilo v aquaparku 
zrealizovat i jednu poměrně zajíma-
vou stavební akci. V zadní části za 
dílnami byla na stávající ploše dvora 
upravena plocha pro možnost odsta-
vení vozidel, která se využívá hlavně 
při blokovém čištění města nebo při 
nejrůznějších uzavírkách. Do loň-
ského roku k tomuto účelu sloužilo 
parkoviště v areálu fi rmy pana Švam-
berga, kde se ale platilo za odsta-
vená auta „parkovné“. Částky, které 
se nepodařilo vymoci od majitelů 
odtažených vozidel, muselo nakonec 
uhradit město. Hledalo se proto tako-
vé řešení, které by nezatěžovalo roz-
počet. A tak přišel nápad vybudovat 
jakési odstavné parkoviště právě v 
této části aquaparku. Zdejší kapacita 
je zhruba 50 aut a protože bude toto 
parkoviště nejvíc využíváno na jaře, 
po dobu čištění města, nebude to 
nijak omezovat provoz aquaparku. 
Těsně před dokončením je rekon-
strukce mostku ve Vítězné ulici. Poté, 
co Povodí Ohře provede vydláždění 
dna potoka pod mostkem, můžeme 
dokončit sanační nátěry a po získání 
kladného stanoviska od Vodovodů 
a kanalizací a Povodí Ohře stavbu 
zkolaudovat. Ve stejné fázi, tj. před 
dokončením, je také výstavba stud-
ny pro psí útulek. Až dosud jsme byli 
napojeni podružně na vodovod, což 
se nesmí. Uvažovali jsme o výstavbě 
vlastního vodovodu, ale to by bylo 
zbytečně drahé. Zatímco výstav-
ba vodovodu je otázkou 2 milionů, 
studna nás vyšla na zhruba 150 tisíc 
korun. Už proběhlo zkušební čerpání 
vody a zdá se, že je vše v pořádku. 
Poslední věc, o které bych se rád 
zmínil, je na jaře dokončená oprava 
schodů na hřbitov. Namísto pískov-
cových schodů, které byly nevhodně 
poničeny, přebetonovány a obloženy 
keramickými dlaždicemi jsme necha-
li vyrobit nové, žulové stupně. Měly 
by sloužit i příštím generacím.

Každoročně se schvaluje plán 

oprav školských zařízení. Jaké 
opravy čekají klášterecké školy 
a školky v letošním roce? A kolik 
peněz na ně město tentokrát uvol-
ní z rozpočtu?
Pro letošní rok jsme opravy rozdělili 
do dvou částí: elektro práce bude 
provádět fi rma Elektronovy – Trade 
s.r.o., z výběrového řízení na sta-
vební práce vyšla vítězně jirkovská 
fi rma Stavan EU. Celkem dá v město  
v letošním roce do oprav školských 
zařízení 3,2 milionu korun. V plánu je 
například výměna osmi oken a opra-
va opěrné zdi na základní škole prak-
tické, oprava rozvaděčů a elektroin-
stalace, výměna podlahové krytiny 
a zvukové izolace v základní umě-
lecké škole, rekonstrukce sociálních 
zařízení v MŠ Lesní, oprava osvětlení 
chodby a skladových místností a 
nátěr kovových konstrukcí a zábradlí 
v MŠ Souběžná, oprava rozvaděčů a 
výměna svítidel ZŠ Krátká, výměna 
dlažeb na ZŠ Petlerská nebo rekon-
strukce elektro rozvodů v pavilonu 2. 
stupně, sociálních zařízení na 1. stup-
ni a oprava schodiště na nádvoří na 
ZŠ Školní.

Přejděme nyní od realizace staveb 
k projektům. Co váš odbor chystá 
do budoucna, na čem nyní pracu-
jete?
V současné době připravujeme na 
odboru spoustu projektů, z nichž 
většina se týká parkovišť, komunika-
cí, křižovatek a další infrastruktury. 
Probíhá například stavební řízení 
na dešťovou kanalizaci v ulicích 
Havlíčkova a Ruská. Ta se připravuje 
zároveň se splaškovou kanalizací a 
vodovodem, jejichž výstavbu chystá 
Severočeská vodárenská společnost. 
Následně společnými silami opraví-
me zdejší komunikace. 
V plánu je rekonstrukce křižovatky 
v Husově ulici u hasičů. Ten, kdo to 
tam zná, ví, že je dost neuspořádaná 
a navíc tam chybí chodníky i přechod 
pro chodce. V úvahu přicházely dvě 
varianty: opravit křižovatku ve stá-
vající podobě, nebo ji zcela předělat. 
Nakonec jsme se rozhodli pro dru-
hou variantu a v loňském roce jsme 
zahájili projekční práce. Bohužel to 
potrvá trochu déle, protože bylo 
nejprve třeba vyřešit majetkoprávní 
vztahy, neboť ulice B. Němcové není 
ve vlastnictví města. Určitě to nestih-
neme projekčně připravit dřív než do 
září. Lidé se proto musí zatím spokojit 
s provizorními záplatami těch nejhor-
ších míst.                                              -lara-

pokračování příště

Zámek, školy, parkoviště, kanalizace - stavebníci se nudit nebudou

Uhelné sklady
Petr Gregor

Klášterec nad Ohří (sklad Ciboušov)
Mostecké uhlí:               

OŘECH 2            200,- /q
OŘECH 1            280,- /q
KOSTKA             290,-  /q

Jarní ceny uhlíJarní ceny uhlí
od 1. 4.  2011od 1. 4.  2011

Ledvické uhlí (cena jen do 31.5.11):               
OŘECH 2            210,- /q

Brikety (cena jen do 14.5.11):               
UNION 3            410,- /q

Skládání pásovým dopravníkem
dle možností za 300,- Kč.

Ceny uhlí jsou  uvedeny při objed-
návce od 30q včetně dopravy a  DPH.

Nad 30 km účtujeme dopravu.

Objednávky na telefonu 723 651 880
Po - Pá 8.00 - 16.00 hodin

Děkujeme těm zákazníkům, kteří objed-
návky neodkládají na poslední chvíli.

www.petrgregor.cz

Dále nabízíme:               
PÍSKY, ŠTĚRKY               1m3/850,-Kč

 Bc. D. Megová

 Ing. V. Platil

Od 15. dubna 2011 došlo ke změnám vývozu komunálního odpadu v někte-
rých ulicích města.
 
Jedná se o tyto ulice: 
vývoz v pondělí: Havlíčkova, Chomutovská, Karlovarská, Kostelní, Mírová, 
Nám. Dr. E. Beneše, Nerudova, Palackého, Pod Hájovnou, Pod Pivovarem, 
Pod Skalkou, Průsek, Ruská, Svatopluka Čecha, Třebízského, U Nádraží, Vítěz-
ná, Vodní, Zahradní
vývoz v úterý: Větrná 
vývoz v pátek: Nádražní 

U ostatních ulic ke změně vývozu nedošlo. 
Svoz odpadů probíhá v uvedený den v době od 6:00 do 20:00 hodin.  U
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Ve středu 11. května se na interne-
tových stránkách ministerstva pro 
místní rozvoj objevil dlouho očeká-
vaný dokument - seznam schvále-
ných projektů v oblasti regenerace 
panelových sídlišť. Své želízko v 
ohni měl v tomto programu opět 
také Klášterec. V loňském roce sice 
skončila obnova sídliště Panorama, 
odbor investic ovšem vzápětí připra-
vil projekt regenerace dalšího sídliš-
tě. A stejně jako v předchozích letech 
i tentokrát Klášterec s projektem 
uspěl. V ostré konkurenci 78 žádostí 
z celé republiky byl ohodnocen spo-
lu s dalšími deseti projekty jako nej-
lepší s maximálním počtem bodů. 
Pro město to znamená dotaci ve výši 
4 miliony korun a zelenou pro první 
etapu regenerace nového sídliště. V 
současné době běží výběrové řízení 
na zhotovitele a stavební práce by 
mohly začít již v červnu.
První etapa zahrnuje rekonstrukci 
povrchů ulic Okružní a Olšová, včet-
ně vybudování parkovacích míst, 
opravy komunikací a chodníků. Dále 
se chystá rekonstrukce parkoviště v 
ulici Dlouhá, výstavba čtyř nových 
kontejnerových stání v ulicích Dlou-

há, Olšová a Okružní nebo vybudo-
vání parkoviště v ulici Lipová. Zde 
dojde k posunutí plotu školky, zru-
šení části chodníku a změny dosa-
vadního podélného parkování na 
příčné. Získá se tak několik nových 
parkovacích míst.
Poslední velkou změnou, ke které 
dojde v rámci první etapy regene-
race nového sídliště, bude zásadní 
změna dopravního značení v úseku 
od křižovatky ulic Petlerská-Dlouhá 
až po křižovatku Olšová-Školní. „Po 
konzultaci s dopravním inspektorátem 
jsme s ohledem na jejich požadavky 
na zklidnění dopravy a vzhledem k 
nevyhovujícím rozhledům řady křižo-
vatek přistoupili k několika důležitým 
opatřením. Celé toto území bude do 
budoucna zónou s povolenou rych-
lostí max. 30 km/hod, v některých mís-
tech bude zákaz parkování a na křižo-
vatkách bude platit přednost zprava. 
To znamená, že zde nebudou hlavní 
a vedlejší silnice,“ vysvětluje vedoucí 
odboru investic Petr Knap zásadní 
změnu, které se obyvatelé nového 
sídliště dočkají spolu s novými chod-
níky a parkovacími místy. 

-lara-

Klášterec uspěl s projektem.
Nové sídliště se bude regenerovat

Životopisy posílat na: michaela.zemanova@zf.com
adresa: Osvobozená 780, 431 51 Klášterec nad Ohří

osobní dotazník je možné vyplnit na www.zfklasterec.cz

ZF Electronics Klášterec s.r.o.
Mezinárodní fi rma zabývající se výrobou elektrotechnických komponentů a 
komponentů pro automobilový průmysl hledá vhodné kandidáty na pozici:

VŠ / SŠ ekonomického zaměření
aktivní znalost německého jazyka
(znalost anglického jazyka výhodou)
výborná znalost pracovněprávních předpisů a související legislativy
zkušenosti v oboru HR
znalost práce na PC (Windows, MS Offi  ce) 
řidičský průkaz sk. B

Požadujeme:

motivující platové ohodnocení
13. a 14. plat (při splnění podmínek)
týden dovolené navíc
možnost dalšího vzdělávání a profesního růstu
moderní pracovní prostředí

Nabízíme:

odpovědnost za HR strategii fi rmy a kompletní zajištění HR agendy
plánování, rozvoj a realizace všech procesů HR
vedení týmu HR

Náplň práce:

HR manažer

Gymnázium a SOŠ v Klášterci nad Ohří se poprvé ve své historii a také v 
dějinách města převléklo do rozverných kostýmů a oslavilo tradiční stu-
dentský svátek Majáles. Jde o starobylý zvyk, který nebyl za komunismu 
podporován, aby náhodou mládež ve svém rozjaření nepřešla z nevinné 
oslavy jara a mládí do prekérní demonstrace proti režimu. S výjimkou šede-
sátých let, kdy byl králem pražského Majálesu zvolen známý beatnický 
rebel Allen Ginsberg, podobné radovánky papaláši zakazovali. 
Ale opusťme doby minulé a věnujme se aktuálnějšímu dění. Studenti, 
neomezovaní socialistickými restrikcemi, si svůj svátek opravdu užili. Každá 
třída zvolila jednotný styl převleků, takže jsme mohli zahlédnout skupinu 
důchodců, zmalované klauny, Billáky oblečené prostě do nepřehlédnutel-
ných igelitových tašek, pyžamovou sešlost s transparentem „Kdo nespí s 
námi, spí proti nám!“, rastamany, hororovou partičku, propagační pracovní-
ky, kteří s humorem varovali před nechráněným sexem a tak podobně. 
Maškary se s rámusem a skandováním vydaly od budovy GSOŠ na prů-
vod městem, obešly všechny základní školy, které pozvaly na odpolední 
diskotéku. Dorazily také k městskému úřadu, kde je přivítal místostarosta 
Bilík. Poté následovala na školním hřišti velká sportovní show PŘE-VO-RI, 
čili turnaj v přehazované, volejbale a ringu. Zároveň si každá třída připravila 
pro ostatní jednu soutěžní atrakci, za jejíž zdárné absolvování bylo možno 
získat „bony“ a za ně posléze „nakoupit“ sladkosti ve stánku „Tuzexu“. Divá-
ky rozehřívali ladné cheerleaders a neúnavní moderátoři. Program uzavřel 
koncert školní kapely Ackerley.
Veselý den to byl! Opravdový Majáles.                                         Mgr. M. Koubová

Přišlo na adresu redakce ...

Co mě zvedlo ze židle ...

Okénko PPPOkénko PPP Domácí příprava na školu
Domácí příprava je pro dítě velmi důležitá a buduje jeho odpovědnost za plnění si svých 
povinností. Psaním úkolů si dítě zopakuje a zafixuje učivo probírané ve škole. Domácí pří-
prava by měla probíhat pravidelně, nejlépe denně, v klidném prostředí, bez strachu, bez 
nervozity, bez rušení hlukem. Než půjdete se svými dětmi dělat domácí úkoly, vypněte 
televizi i rádio, mladší sourozenci ať si hrají chvíli ve vedlejší místnosti a domácí mazlíčci ať 
také nevyrušují. Pokud se dítěte zeptáte „co máte dnes za úkoly“ nebo „co bylo dnes ve ško-
le“ a ono odpoví „nic“, neznamená to, že se domácí příprava automaticky vynechá. Procvi-
čujte starší učivo, projděte si spolu všechny sešity, napište opravy nebo doplňte zápisky.
Domácí příprava by měla probíhat pokud možno každý den ve stejnou dobu. Optimální 
výkonnost dítěte je mezi 14. – 16. hodinou, naopak nejnižší bývá mezi 18. – 20. hodinou. 
V době nemoci nebo o víkendu je nejlépe se učit dopoledne. 
Při práci na domácích úkolech začněte nejobtížnějším úkolem a postupujte k méně nároč-
ným, opakování nechte až nakonec. Učení rozdělte na kratší úseky podle aktuální pozornos-
ti a práceschopnosti Vašeho dítěte. Např. dítě se učí 10 – 15 min., pak odpočívá. Odpočinek 
by měl být spojen s pohybovou aktivitou, např. pohrát si, zaběhnou něco koupit, nakrmit 
křečka, zaskákat si se švihadlem, ale ne zasednout k počítači nebo koukat na televizi, dítě 
se pak špatně vrací zpět k učení. Po krátkém odpočinku v učení pokračujte. Pokud dítě již 
nevnímá, nesoustředí se, nepamatuje si, co jste právě řekli, je nejvyšší čas domácí přípravu 
přerušit a zaměstnat právě pohybovou aktivitou.

Domácí přípravu se snažte vést klidně, děti 
pochvalte a nepřipomínejte jim „nehoupej 
se, uklidni se, nevrť se“, nejspíš je jim to poho-
dlné a navíc my dospělí se často taky houpe-
me na židli nebo jen tak klátíme nohama a 
nemáme pocit, že by nás to odvádělo od 
práce. Něco jiného je, když dítě píše, to by 
mělo opravdu sedět správně a dbát by se 
mělo i na správné držení tužky nebo pera. 
S malými dětmi pracujte rovnou do sešitu, 
nenuťte je psát nanečisto. Děti se dlouhým 
opakováním unaví a výsledek je pak ve finá-
le ještě horší. Zkuste nechat děti napsat dvě 
až tři písmenka na papír a pak psát rovnou 
do sešitu. Zvláště u prvňáčků mějte velkou 
trpělivost a chvalte je za každé dobře napsa-
né písmenko.  
Ze sešitů a učebnic by se dítě nemělo učební 
látku učit nazpaměť, kromě básniček, pou-
ček apod. Dítě musí pochopit, o čem se učí, 

a pak by mělo být schopno učební látku a nové informace popsat vlastními slovy. Proto je 
tak důležitá zpětná kontrola toho, co se dítě učí od rodičů. Aby se samo dokázalo přesvěd-
čit, že po jeho výkladu tomu porozumí i ostatní. 
Pro domácí přípravu na školu je důležité i trénování paměti, pozornosti nebo soustředě-
nosti. Tento trénink mají především malé děti velmi rády, protože se nejedná o učení jako 
takové. Paměť se dobře trénuje pomocí pexesa, písniček a básniček, kvízů, křížovek nebo 
her typu „Jedu na tábor a vezmu si sebou…“. Pozornost lze dobře rozvíjet při hledání cest 
v bludišti, hledání rozdílů na obrázcích, pozorném naslouchání, vypravování příběhů… 
Soustředěnost je zas potřeba např. při hraní společenských her, karet, různých doplňova-
ček apod. 
Nedílnou součástí domácí přípravy by měla být také relaxace. Proto se pokuste na konci 
učení navodit uvolněnou atmosféru, zahrajte si spolu nějakou oblíbenou hru, povídejte si, 
odměňte se za vykonanou práci. 
Povzbuzujte děti k lepším výkonům tím, že jim zdůrazníte jejich dílčí úspěchy, odmění-
te za projevenou snahu, i za nepatrné pokroky. Nesrovnávejte děti mezi sebou nebo se 
spolužáky, nedávejte za vzor úspěšnější děti. Každé dítě je jedinečné a vyžaduje odlišný 
způsob výchovy. Pomáhá také tělesný kontakt, např. při pochvale dejte svému dítku ruku 
na rameno.
Přeji Vám hodně úspěchů s Vašimi dětmi nejen při domácí přípravě na vyučování.

Mgr. Jana Lhotská, speciální pedagog

Vážená redakce,
rozhodla jsem se reagovat písemně na 
informace, které jsem se dočetla v  Klášte-
reckých novinách ze dne 05.05. 2011. 
Jsem znechucena děním na radnici, o to 
více, čím více mi přijde vedení města v 
rukou pana Houšky, pana Stehlíka a pana 
Bilíka správné, viz upravené sídliště Pano-
rama, ale i zmíněných našetřených 40 
milionů v hospodaření města z minulého 
roku. Jsem přesvědčená, že jejich práce 
pro Město Klášterec nad Ohří je nejen 
průhledná, ale i prospěšná, což si nedovo-
lím říct o minulém vedení pana Šroubka.
K výrokům paní Mazánkové: jsem šoko-
vána tím, že paní Mazánková přesto, že 
ji podle tiskové zprávy vedení města pro-
věřuje policie za odpovědnost v případě 
neoprávněného proplácení faktury v cel-
kem nemalé výši, si dovolí vyjadřovat se 
veřejně k výběrovým řízením a veřejným 
zakázkám města. Nerozumím jen tomu, 
jak je možné, že se vůbec dostala na 
kandidátní listinu do zastupitelstva. Dle 
mého názoru ona je tím, kdo by měl být 
okamžitě nahrazen!
Kauza Městské energie s.r.o.: V současné 
době bydlím v bytě v Nádražní ulici. Ten-
to dům zpravovala Městská energie do 
31.01. 2011  Již od roku 2009 se snažíme 
o spravení střechy, kterou nám zatéká 
do podkrovního bytu a kde následkem 
zatékání vzniká v rohu místnosti plí-
seň, kterou pravidelně odstraňujeme, 
provádíme postřik, znovu štukujeme 
a stále dokola urgujeme vyřešení této 
situace. Měli jsme tu několikrát návštěvu 
zaměstnanců Městské energie, kteří sice 
nějakou úpravu v podkroví provedli, ale 
bez kýženého výsledku. Z prohlášení výše 
zmíněné firmy v Kláštereckých novinách 
se dozvím, že město žádné námitky ani 
reklamace na jejich správu neuplatňova-
lo, tudíž se má zato, že tato firma pracova-
la bezchybně a řádně. Bohužel, nebo spíš 
bohudíky musím konstatovat, že se nám 
jako nájemníkům ulevilo, když jsme zjisti-
li, že se tyto byty vrací pod správu města. 
S Městskou energií bylo, co se týče oprav 
nebo úprav, dost dlouhé a z větší části 
nikdy nedořešené pořízení. Navíc jsme 
tedy netušili, že reklamaci musíme podat 
nejprve na Město Klášterec nad Ohří, aby 
se jí Městská energie s. r. o. vůbec začala 
zabývat. Alespoň tak na mě působilo 
jejich prohlášení.
K úklidu města: Jezdila jsem tuto zimu 
poprvé s kočárkem, takže je pravda, že 
svaly jsem měla posílené, ale to bylo po 
celé ČR. Jen tedy škoda, že nad pracov-
níky, kteří chodili s lopatami, nebyl lepší 
dohled. Za jeden den jsem se s nimi něko-
likrát minula, ale průjezd přes přechody 
se po jejich „práci“ rozhodně nijak nezlep-
šil. Věřím, že s důslednou kontrolou jejich 
každodenní práce by tento problém Kláš-
terec v zimě neměl. 
Bylo by toho z mé strany více, ale snažila 
jsem se reagovat pouze na věci, které 
mě doslova zvedly ze židle a donutily k 
písemné reakci na dění v našem městě. 
Věřím, že své postavení vedení města po 
právu udrží. Věřím jim i jejich práci, možná 
o to víc, když vystoupili ze stran a jsou tam 
sami za sebe.

S úctou Pavla Kratochvílová
Redakčně kráceno se souhlasem autorky.

Přišlo na adresu redakce ...

Tohle Klášterec ještě nezažil aneb Ať žije Majáles!
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KULTURA

Městská knihovna vás zve na pás-
mo užitečných vzdělávacích pořadů 
„Posezení s...“ Každý měsíc zveme 
do knihovny nějakého zajímavého 
hosta a vy máte možnost ptát se ho 
na věci z jeho oboru. Doufáme, že se 
vám budou tyto akce líbit.
Další posezení proběhne ve středu 
25. května od 16 do 18 hodin a pro-
tože se blíží čas dovolených, vymys-
leli jsme pro vás velice užitečné téma  
- zabezpečení majetku v době vaší 
nepřítomnosti. Pravda, posezení 
s bezpečnostní agenturou je poně-
kud kostrbatý název článku, ale plně 
vystihuje, o co půjde. 

Ve dnech 1. až 6. května hostila klášte-
recká Základní škola praktická vzácnou 
mezinárodní návštěvu. Desítka účast-
níků studijní návštěvy z Velké Británie, 
Irska, Itálie, Německa, Francie, Portugal-
ska, Rumunska, Turecka a Finska přijela 
do Klášterce na pozvání ředitelky školy 
PhDr. Jiřiny Malastové. Hlavními tématy 
studijní návštěvy s názvem „Inclusion 
is not illusion“ (Inkluze není iluze) byly 
inkluze a integrace žáků se speciální-
mi vzdělávacími potřebami a možnost 
jejich dalšího vzdělávání po ukončení 
povinné školní docházky, vzdělávání 
speciálních pedagogů, školská legisla-
tiva či potřeba asistentů pedagogů při 
vyučování žáků se speciálními vzdělá-
vacími potřebami. „Příprava této studijní 
návštěvy mi trvala dva roky. Od podání 
žádosti o grant na Národní agenturu pro 
evropské vzdělávací programy, přes sesta-
vení programu až po odvoz účastníků na 
letiště. Bylo to hodně náročné a ze začátku 
jsem byla také dost nervózní, ale nakonec 
to dopadlo, jak nejlépe mohlo. Nepotkala 
nás žádná nepříjemná událost, všechno 
klaplo, program jsme až na dvě maličkosti 
splnili do puntíku a myslím si, že všichni 
odjížděli spokojení. Osobně mi to dalo 
hrozně moc. Nejen že jsem si zlepšila svoji 
začátečnickou angličtinu, ale na konci 
jsem měla opravdu dobrý pocit z toho, že 
se mi podařilo uspořádat tak náročnou 
akci. Navíc to byla, myslím si, úžasná pre-
zentace naší školy i města, a to na meziná-
rodní úrovni,“ začala své povídání Jiřina 
Malastová.
V rámci šestidenního pobytu si účast-
níci studijní návštěvy prohlédli několik 
vybraných škol regionu, absolvovali 
dvě přednášky významných lektorů - 
Ing. Iva Vykydala, prezidenta evropské 
asociace lidí s mentálním postižením 
a jejich rodin a doc. PhDr. Jana Šišky, 
PhD. z pedagogické fakulty Univerzity 
Karlovy - navštívili ministerstvo školství 
a Karolinum v Praze a čekala je také pro-
hlídka Klášterce.
„Moc se jim líbila Střední odborná ško-
la a učiliště v Chomutově a Jirkově, kde 
fungují jak běžné maturitní obory, tak 
dvouleté obory pro žáky se speciálními 
vzdělávacími potřebami - s IQ 30-40 - kteří 
zde mohou získat středoškolské vzdělání 
a jsou pak tzv. zaučeni v oboru. Na dvou-
letém učilišti v Jirkově je několik našich 
bývalých žáků, kteří se ke mně hned hlási-
li, objímali mě... To některé z našich hostů 
dost překvapilo, protože například v Irsku 
platí zákaz se žáků dotýkat,“ vysvětlu-
je rozdílný přístup k žákům v různých 
zemích ředitelka Malastová. „Nadšení 
byli v základní a mateřské škole v Kadani, 
kde se jim opravdu hodně věnovali. Čeka-
la je i prohlídka Františkánského kláštera, 
Katovky... Byl to náročný den, ale všichni 
byli spokojení.“ 
Podívat se byli účastníci studijní náv-
štěvy pochopitelně také v místních 
školách. „Chtěla bych moc poděkovat 
paní ředitelce Dimunové i panu řediteli 
Růžičkovi. Na obou školách se nám líbilo 
a bylo vidět, že se tam na naši návštěvu 
dobře připravili, i pohoštění jsme dostali, 
takže z naší strany naprostá spokojenost. 
Díky patří i paní učitelce Mašatové, které 
jsme úplně nečekaně vpadli do třídy. Její 
třeťáci byli úžasní, byla jsem překvapená, 
jak s námi okamžitě komunikovali, a to i 
v angličtině.“ Na Základní škole Petler-

Městský ústav sociálních služeb
Klášterec nad Ohří

vyhlašuje výběrové řízení na místo

pracovník v sociálních službách
– přímá obslužná péče

pro pracoviště Domov pro seniory,
Lípová 545

základní vzdělání, střední vzdělání 
s výučním listem a absolvování kva-
lifi kačního kurzu pracovník v sociál-
ních službách

způsobilosti k právním úkonům
bezúhonnost
zdravotní způsobilost
odborná způsobilost
osobní a morální předpoklady

Předpokládaný nástup

měsíc srpen 2011

•

•
•
•
•
•

Přihlášky s doloženým vzdělá-
ním, přehledem praxe a se struk-
turovaným životopisem zasílejte 
do 31.5.2011

na adresu:

Městský ústav sociálních služeb,
Lípová 545,
431 51  Klášterec nad Ohří.

nebo e-mailem: 
mussklno.kotkova@seznam.cz.

Výběrové řízení se uskuteční:

1.6.2011 (středa) od 8.00 hodin 
v MÚSS v Klášterci

Bližší informace:

Jana Kotková, 
tel. 474 375 414, 607 962 783

Požadované vzdělání:

Požadované předpoklady:

Přišlo na adresu redakce ...

POSEZENÍ S... BEZPEČNOSTNÍ AGENTUROU
Hostem posezení bude tentokráte 
Roman Vitouš. Pan Vitouš je majite-
lem klášterecké bezpečnostní agen-
tury a zabývá se ostrahou objektů, 
zabezpečením bytů, domů, chat a 
chalup. Provozuje centralizovaný sys-
tém ostrahy. Určitě se ho ale bude-
te moci zeptat i na další možnosti 
zabezpečení bytů, jako jsou bezpeč-
nostní dveře a zámky, kamerové sys-
témy, panic alarmy a další. Věřím, že 
vás bude námi zvolené téma zajímat. 
Tak neváhejte a přijďte se zeptat. 
Vstup je zdarma a my se na vás moc 
těšíme. 

Mgr. M. Biša, ředitel MK

ská se u vzácné návštěvy ze zahraničí 
těšil největšímu zájmu asistenční pes. 
„Pes Jirky Pilského byl jednoznačně hit,“ 
směje se Jiřina Malastová. „Jsou zvyklí 
na asistenční psy u nevidomých, ale u 
tělesně postižených to neznají. Jirka jim 
proto hned předvedl, jak pes pomáhá, 
když mu například upadne sešit na zem 
apod.“
Týdenní studijní návštěva ale nebyla roz-
hodně naplněna jen prací, čas se našel i 
na zábavu. Kdo zná ředitelku klášterec-
ké Základní školy praktické osobně, ten 
ví, že to ani jinak nešlo. „Celou dobu jsem 
se snažila, aby to nebylo sešněrované a 
jen samá vážná diskuse. Začátek byl vlaž-
nější, ale postupně všichni roztáli a bylo to 
uvolněné, smáli jsme se, byla legrace. Také 
program jsem připravovala tak, aby byl 
čas na méně vážné aktivity. Vždyť jde i o 
to, aby trochu lépe poznali naši zemi, naše 
zvyky, tradice, zdejší lidi... Součástí návště-
vy tak byla například okružní prohlídka 
Prahou, podívali se k nám do zámku, kde 
pro ně připravili prohlídku v angličtině, 
vykoupali se v bazénu v lázních, opekli 
jsme si buřty u táboráku a dokonce jsem je 
jeden večer vzala k nám domů na hokejo-
vý zápas Česko-Finsko. To se jim moc líbilo 
a byli nadšení, že se mohli podívat i přímo 
do rodiny, což na podobných zahranič-
ních studijních návštěvách nebývá zvy-
kem. Hned druhý po příjezdu je přišli při-
vítat zástupci města - místostarosta Ing. 
Stehlík a paní tajemnice Mgr. Antolová 
- a pohostinnost je u nás čekala po celou 
dobu pobytu.“
Velmi úspěšný byl úterní mezinárod-
ní večer. „Uspořádali jsme ho v hotelu 
Bohemia Excellent. Každý účastník měl za 
úkol přivést pár věcí, které budou nejlépe 
reprezentovat jeho zemi. No a jak mys-
líte, že to dopadlo? Všichni samozřejmě 
přivezli hlavně jídlo a pití. Stoly v jídelně 
byly obloženy lahvemi vína, nejrůznějšími 
klobáskami, sušenkami, čokoládou, prec-
líky... I my jsme si dali samozřejmě záležet, 
a tak se náš český stůl prohýbal pod uto-
penci, tlačenkou, hořickými trubičkami, 
slivovicí, perníkem a dalšími laskominami. 
Tento večer se opravdu povedl,“ dodává s 
úsměvem Jiřina Malastová.
O to, aby se vzácná mezinárodní návště-
va cítila po celou dobu pobytu co nejlé-
pe, se starala nejen hostitelka, ale také 
celá řada dalších lidí. „Chtěla bych moc 
poděkovat všem pracovníkům školy, bez 
jejichž pomoci by to určitě nešlo. Velmi mě 
podpořilo také město, díky jehož nema-
lému fi nančnímu příspěvku jsem mohla 
celou akci uspořádat na takové úrovni, 
jakou jsem si představovala. Velmi ochot-
ní byli i všichni kolem, manželé Křížovi z 
hotelu Bohemia Excellent, kde byli účast-
níci studijního pobytu ubytováni, ředitel 
zámku, který nám zajistil prohlídku, Zdeň-
ka Tropková, která během pobytu tlumo-
čila, pan Škramlík, který měl na starosti 
dopravu a byl nám k ruce ve dne v noci...“ 
Studijní návštěva skončila, desítka účast-
níků je už zpátky ve svých zemích a také 
život na zdejší základní škole praktické 
se vrací do starých kolejí. Už napořád? 
„Řekla jsem Mírovi (Jaromír Mácha, 
zástupce ředitele, pozn. redakce), že jest-
li se zase budu chtít do nějakého takového 
programu přihlásit, ať mě radši přes tu 
ruku plácne,“ směje se Jiřina Malastová, 
„ale kdo ví, třeba do toho půjdeme za pár 
let znovu.“                                                               -lara-

Do města zavítala mezinárodní návštěva

Na podzim loňského roku vytvořilo 
o.s. Egeria projekt „DVOJÍ POMOC“, ve 
kterém jsme z Nadace ČEZ, a.s. žádali 
o finanční příspěvek pro třináctiletého 
Davida Nováčka z Klášterce nad Ohří.
David má od dětství dětskou mozko-
vou obrnu a je odkázán na neustálou 
péči své maminky. Pro každoden-
ní činnosti s Davídkem je potřeba 
spousta kompenzačních pomůcek, 
nejdůležitější z nich je ale kočárek. Ten 
starý již nevyhovoval jak svou velikostí, 
tak i funkčností. Na další kočárek od 
pojišťovny má ale rodina nárok až za 
několik let.
K naší velké radosti byla žádost vyří-
zena kladně a my jsme obdrželi 98 
tisíc korun. Díky této finanční pomoci 
si mohl Davídek pořídit nový speciál-
ní kočárek Kimba v hodnotě 71 tisíc 
korun od firmy Otto Bock ČR, s.r.o. Z 
příspěvku Nadace ČEZ jsme použili 
částku 61 tisíc korun, zbývajících 10 
tisíc jsme věnovali my z vánoční akce 
na kadaňském Adventu. Jako poděko-
vání jsme od Davídka a jeho maminky 
dostali výborný dort, na kterém jsme si 
moc pochutnali.

Přišlo na adresu redakce ...

Dvojí pomoc

Další část peněz z Nadace ČEZ jsme 
věnovali tréninkové a pracovní skupi-
ně INkluze z Kadaně, která pomáhá a 
učí pracovním návykům lidi s handi-
capem. Chtěli bychom touto cestou 
velmi poděkovat Nadaci ČEZ a.s., že 
pomohla těm, kteří to opravdu potře-
bují.                                               Egeria, o.s.

Základní umělecká škola
Klášterec nad Ohří vás zve

30. 5. - 10 .6. a 17. 6. – 29. 6. 2011
v odpoledních hodinách (do 17 hod) 

na

ZÁPIS ZUŠ
pro školní rok 2011/2012

přijímáme žáky se zájmem
o umělecké vzdělání v oborech

hudebním, výtvarném, tanečním,
literárně dramatickém

v hudebním oboru vyučujeme hře na:
klavír, kytaru, zobcovou fl étnu, příčnou 
fl étnu, klarinet, saxofon, trubku, pozoun,
bicí nástroje, elektrické klávesy, sólový a 
sborový zpěv,
multimediální výchova, hudební výchova 
(kolektivní - pro předškoláky)
součástí výuky je kolektivní hudební nau-
ka a zapojení do souborů školy
ve výtvarném oboru vyučujeme:
kresbu, malbu, grafi ku, akční tvorbu, kera-
miku
v tanečním oboru vyučujeme:
dětský scénický tanec, současný (scénic-
ký) tanec, základy klasického baletu a jazz 
dance, street dance (od 6. ročníku ZUŠ), 
taneční praxe
v literárně dramatickém oboru vyuču-
jeme:
přednes, divadelní tvorba, základy herec-
tví, pantomima

Bližší informace dostanete na kontakt-
ních číslech nebo přímo u zápisu v 

ředitelně školy 
Tel.: 474 375 667, 737 731 525 

e-mail: zusklasterec@kabel1.cz

Přípravy 3. ročníku Baletní a hudební přehlídky Klosterlin, která se uskuteční od 10. do 11. června v Renesančním sále a na nádvoří zámku, 
jsou již v plném proudu. 3. ročník navazuje na předchozí ročníky, které připomněly významná výročí hudebních skladatelů (F. J. Haydn, 
F. Chopin) či výročí založení uměleckého souboru Pražský komorní balet. 
Dramaturgie 3. ročníku přehlídky připravila na 10. června dopoledne představení Pražského komorního baletu pro žáky základních a střed-
ních škol pod názvem Divocí koně. V rámci představení budou uvedena tři komorní díla v choreografii Lucie Holánkové, umělecké vedoucí 
souboru (B. Martinů/Tobě ztracena, P. de Sarasate/Carmen pas de deux, J. Nohavica/Divocí koně). V podvečer téhož dne se v prostorách 
renesančního sálu představí přední česká mezzosopranistka Andrea Kalivodová. V rámci komorního večera zazní písně českých skladatelů 
– Dvořáka, Janáčka, Ebena, Martinů a dalších za klavírního doprovodu Ladislavy Vondráčkové. Závěr přehlídky bude patřit vynikajícím čes-
kým operním a baletním sólistům, kteří se představí 11. června od 20 hodin v galavečeru s podtitulem „Mozart a Ti druzí“. Uvedený název 
napovídá, že operní a baletní večer bude věnován 255. výročí narození hudebního génia – skladatele a klavírního virtuosa W. A. Mozarta. 
V rámci galakoncertu se představí vynikající sopranistka Marie Fajtová, sólistka Národního divadla v Praze, mezzosopranistka Andrea Kali-
vodová, sólistka Státní opery Praha, barytonista Jiří Hájek, sólista Národního divadla v Praze a basista Oleg Korotkov, sólista Státní opery 
Praha. Klavírního doprovodu se ujme Natália Korotková. Galavečer vhodně doplní duety ze známých baletních titulů Labutí jezero a Giselle 
v podání sólistů baletu Státní opery Praha – Zuzany Hvízdalové a Michala Krčmáře. 
Hlavním pořadatelem přehlídky je umělecká a producentská společnost Opera-Balet.cz ve spolupráci se Zámkem Klášterec nad Ohří, 
Základní uměleckou školou a městem Klášterec nad Ohří za finanční podpory Ústeckého kraje, města Klášterec nad Ohří, Nadace Život 
umělce, sponzorů a mediálních partnerů.                                                                        Ladislava Jandová, ředitelka společnosti OPERA-BALET.cz, s.r.o.

KLOSTERLIN opět po roce na kláštereckém zámku

 Mezinárodní večer v hotelu Bohemia Excellent



ABSOLVENTSKÝ KONCERT
Koncert Heleny Havránkové – hra na 
housle
Pořádá ZUŠ

31. května a 1. června v 18 hodin
Kino Svět
THOR
USA 2011, 130 minut, český dabing. 
Mládeži do 12 let nevhodné
Vstupné: 70,- Kč 

UPOZORNĚNÍ:
Od června do srpna kino Svět nepromítá 
- promítá pouze Letní kino

26. května od 18 hodin
ZUŠ - velký sál
ABSOLVENTSKÝ KONCERT
Vstupné: 30,- Kč

26. května od 18 hodin
Zámek - hudební salónek
ZADÁNO PRO DÁMY
Odpočinek v příjemném prostředí, popo-
vídání si u dobrého občerstvení, inspira-
ce pro dekoraci v domácnosti, zajímavé 
besedy...

27. května od 17 hodin
Galerie Kryt
VERNISÁŽ ABSOLVENTŮ
VÝTVARNÉHO OBORU ZUŠ
Vystavují: Magdalena Suchá, Radek Gal-
ler, Tomáš Nezdara. 
Hosté: Ludmila Oudová, Šimon Čekal

27. května od 18 hodin
Zámek - renesanční sál 
Galaprogram operetních melodií
Vstupné: 80,- Kč

28. května od 18 hodin
Zámek
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ŽIVOT VE MĚSTĚ / KULTURNÍ PROGRAM

do 26. května 
Galerie Kryt
UMĚNÍ MALBY
Výstava obrazů Jindry Husárikové

do 30. září
Zámek - galerie Thun
VÝSTAVA MINERÁLŮ A HORNICKÉ 
HISTORIE

19. a 20. května v 17 hodin
Kino Svět
AUTOPOHÁDKY
ČR 2011, 75 minut. Mládeži přístupné
Vstupné: 75,- Kč

23. května od 20 hodin 
Kulturní dům
ŽENA VLČÍ MÁK 
V hlavní roli Hana Maciuchová. 
Vstupné: 1. - 5. řada 220,- Kč / od 6. řady 
190,- Kč / D,- 170 Kč / KMD,- 130 Kč 

24. května v 19 hodin
Kino Svět
ZKUS MĚ ROZESMÁT
USA 2011, 116 minut, české titulky. 
Mládeži přístupné
Vstupné: 70,- Kč

25. května v 19 hodin
Kino Svět
3
Německo 2010, 119 minut, české titulky. 
Mládeži do 15 let nepřístupné
Vstupné: 70,- Kč

26. května od 17 hodin
Kulturní dům
PŘIROZENÁ KOMUNIKACE A ŽIVOT 
SE PSY 
Přednáška Ing. Viktora Dostála 
Vstupenky na akci nutno zakoupit pře-
dem z důvodu omezeného počtu účast-
níků a psů. 
Vstupné: účastník 100,- Kč / pes 35,- Kč

KAM  ZA  KULTUROU .KAM  ZA  KULTUROU ...

26. čtvrtek a 27. pátek v 16.00 a 18.00 hodin

ČERTOVA NEVĚSTA*

náš
tip

ČR 2011, 90 minut.
V tomhle království chybí ke 
štěstí jen následník trůnu. 
Král (David Suchařípa) si z 
toho nedělá těžkou hlavu, 
ale královna (Sabina Laurino-
vá) se trápí a pro potomka by 
se byla ochotná i upsat pek-
lu. A protože čert (Karel Zima) 
nikdy nespí, čeká ji i jejího 
manžela půlnoční dostave-
níčko v Čertově mlýně, kde 
dostanou prazvláštní nabíd-
ku. V první chvíli ji odmítnou, 
ale... Za pár měsíců se králov-
ně narodí princezna Štěpán-

ka. Roste jako z vody a nejlíp je jí se Štěpánem, synem královniny komorné. Krátce před 
osmnáctými narozeninami se Štěpánka dozví o paktu, který kdysi její matka přece jen s 
čerty uzavřela. Podmínky jsou prosté a nekonečně kruté. Za to, že dostala od pekla život, 
stane se nevěstou jeho vládce (František Němec). Král se na poslední chvíli pokusí dceru 
zachránit, uspořádá ples, na kterém si má Štěpánka z přítomných princů vybrat manžela 
dřív, než skončí ve spárech Lucifera. Ten však lest prohlédne a strašlivě se pomstí. 

Mládeži přístupné, Vstupné: 70,- Kč

POHŘEBNÍ SLUŽBA - FRANTIŠEK BARÁK

v Klášterci nad Ohří
náměstí Dr. E. Beneše č. 10 (vedle pošty)

zajišťuje veškeré služby spojené s pohřbením Vašich dra-
hých zesnulých v obřadní síni v Kadani, Perštejně a celé ČR. 

Otevírací doba:
po - pá 8.00 - 14.00 hodin

Telefon: 474 332 218

Telefon: 602 491 050
STÁLÁ SLUŽBA:

Civilní i církevní pohřby
v hřbitovním kostele v Klášterci nad Ohří. 

Více na www.levnypohreb.cz

Vážení majitelé domácích maz-
líčků,
dnešní téma veterinárního okén-
ka bude věnováno opět aktu-
álnímu tématu, kterým kožní 
problémy bezesporu jsou. Jejich 
vyšší výskyt souvisí s oteplením, 
zvýšenou aktivitou a zejména 
přispěním parazitů vnějších i 
vnitřních.
Kožní problémy se vyskytují u 
pejsků i kočiček. Příčin, které se 
mohou projevit zánětem kůže, 
svěděním a ztrátou srsti - což 
jsou nejčastější příznaky - je celá 
řada.
U pejsků existují plemena, která 
jsou k problémům s kůží náchyl-
nější. Mezi takováto patří napří-
klad šarpej nebo mops, kteří 
mají volnou kůži tvořící záhyby, 
mezi kterými zánět kůže snadno 
vzniká.
Základem léčby dermatitidy 
– zánětu kůže - je komplexní 
dermatologické vyšetření, jehož 
součástí je také kožní seškrab 
– odebrání vzorku z postiženého 
místa a prohlédnutí pod mikro-
skopem. Pomůže nám odhalit, 
jaké buňky se zde vyskytují, zda 
jsou přítomni nějací parazité, 
kteří okem nemusí být viditelní, 
apod. Samozřejmostí je anamné-
za a celkové klinické vyšetření.
Téměř vždy je na místě antipa-
razitární program. Aktuálními 
parazity jsou zejména klíšťa-
ta a blechy, u kterých se může 
vyskytnout alergie na jejich 
kousnutí. Patrné je to zejmé-
na u blech, kdy vznikají olysalá 
svědivá ložiska zejména v okolí 
kořene ocasu. Svědění a škrábá-
ní v této oblasti může také zna-
menat plné anální žlázy, které je 
potřeba vyprázdnit a také pejs-
ka odčervit proti vnitřním para-
zitům. Anální žlázky sloužily dří-
ve k značkování teritoria, které v 
dnešní době domestikace ztra-
tilo svůj význam. Jejich obsah 
odchází spolu s trusem, pokud 
však má trus změněnou konzis-
tenci nebo vývody žláz mají ana-
tomické odlišnosti, obsah se zde 
hromadí.
Zarudlé boltce, slabiny a okuso-
vání tlapek mohou poukazovat 
na alergii na krmivo. Konkrétní 
alergeny, které toto vyvolávají, 
lze stanovit rozborem krve ve 
specializované laboratoři.
Dermatitidu je nutné přeléčit 
antibiotiky.
Komplikaci zánětu kůže mohou 
způsobovat plísně, jejichž léč-
ba je náročná a dlouhotrvající. 
Plísně jsou navíc přenosné i na 
člověka!
U kočiček se často v tomto 
období setkáváme se ztrátou 
srsti v oblasti hlavy a uší, což vět-
šinou souvisí s ušním svrabem 
– parazitujícím právě v uších. 
Snadno se mezi kočkami přená-
ší a vytváří v uších hnědé krusty, 
které kočičku velice svědí. 
Zánět kůže může poukazovat i 
na celkové onemocnění, zejmé-
na hormonální poruchy.
Léčba je vždy komplexní, indi-
viduální a neměla by se brát na 
lehkou váhu.
Pokud máte jakékoli dotazy, 
obraťte se na nás elektronickou 
poštou na adrese vetmeda@
email.cz, rádi Vaše dotazy zod-
povíme.

MVDr. Petra Honomichlová, 
veterinární klinika U Koupaliště

veterinární okénkoveterinární okénko
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Matyáš Smejkal Nelly Vaněčková

Karolína Škachová

Klára Jánská

Antonín Jeřábek

Pavel Řehák

Martin Rosenbaum

Petr Procházka

Jan Kender

Alexandr Kheller

Leona Humlová

Sofi e Hercegová

Lucie Grussová

Denis Hajaš

431 51 Klášterec nad Ohří, Chomutovská 459

Pro školní rok 2011/2012 nabízíme studium v oborech:

INFORMACE: www.gymkl.cz, email: gymkl@gymkl.cz, tel.: 474 376 047

Gymnázium
- čtyřleté studium (pro žáky 9. tříd ZŠ)
Střední odborná škola - Sociální činnost
- čtyřleté studium (pro žáky 9. tříd ZŠ)

ŘÁDKOVÁ

INZERCE

Opravy šicích strojů u vás doma.
Tel.:  605 576 555  

V Kláštereckých novinách č. 09/2011 jsme 
v článku „Argumenty, které zazněly na 
tiskové konferenci nově se tvořící koalice 
zastupitelů (...)“ nepřesně uvedli jméno 
místopředsedy OVV ČSSD Chomutov Bc. 
Radka Scherfera. Redakce Kláštereckých 
novin se mu tímto omlouvá.
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KLÁŠTERECKÝ SPORT
Klášterecká sportovní ohlédnutí za uplynulými čtrnácti dny

Fotbalisté podruhé na jaře prohráli
FK Klášterec – TJ Oldřichov 
1 : 1 (0 : 1)
Ve 20. kole 1. A třídy krajského pře-
boru přivítal Klášterec na domácím 
hřišti Oldřichov. Bohužel ani v tomto 
zápase nedokázali domácí zlomit 
prokletí nerozhodných výsledků. 
Ze sedmi kol odehraných v jarní 
části Klášterec pětkrát remizoval, 
včetně utkání s Oldřichovem, které 
skončilo 1:1. Přitom Klášterec měl 
po celý zápas jednoznačně navrch. 
Zkušební střelu vyslal na hostující-
ho gólmana Macha Michal Škultéty 
už ve čtvrté minutě. Hosté vystrčili 
růžky o sedm minut později. Kuče-
rova hlavička však vyděsila nejspíš 
jen jeho samotného, jak byla špatná. 
V nadějné pozici se ocitl Michal Škul-
téty v 16. minutě, ale v rozhodující 
chvíli minul.
Náznak šance pak hosté vyprodu-
kovali ve 20. minutě, ale s lehkým 
míčem Tomáše Pekrta si Gabrhel 
s přehledem poradil. Horší to bylo 
o tři minuty později. Pekrt zpracoval 
přesnou Mikovu přihrávku, lehce 
proskotačil domácí obranou a vstře-
lil úvodní branku zápasu. Pohříchu 
to byla jediná vážnější akce hostů 
v prvním poločase a hned z ní byl 
gól. Domácí obtěžovali gólmana 
hostů častěji. Pavel Škultéty se ve 
vápně marně natahoval na Pohlotův 
centr. A Štádlíkova střela skončila jen 
těsně vedle Machovy branky. Nejví-
ce se oldřichovský gólman zapotil 
při Hronkově dělovce z hranice váp-
na těsně před koncem poločasu.

Domácím se podařilo vyrovnat 
hned na začátku druhého poločasu. 
Brankář Mach zahrál rukou mimo 
vápno a Petr Papoušek milimetrově 
přesnou střelou upravil skóre na 1:1. 
Jenže neštěstí nechodí po horách, 
ale po kláštereckých fotbalistech, 
kteří museli od 60. minuty dohrávat 
zápas v deseti. Po druhé žluté kartě 
se do kabin poroučel Jakub Pohlot. 
Přesto byli domácí i nadále mnohem 
aktivnějším týmem, jen ta střelba se 
příliš nedařila, podobně jako v přípa-
dě Štádlíkova pokusu. Ovšem nej-
větší šanci domácích v celém utkání 
spálil ve 72. minutě Tomáš Černý, 
který prosvištěl hostující obranou, 
ale k zakončení zvolil pravděpodob-
ně tu nejhorší variantu a trefi l pouze 
oldřichovského gólmana. Klášterec 
se tak s Oldřichovem rozešel smírně 
1:1.

1. FC Spořice – FK Klášterec
7 : 0 (3 : 0)
Nerozhodným výsledkům klášterec-
kých fotbalistů učinily přítrž Spořice. 
Ve 21. kole 1. A třídy krajského pře-
boru podlehl Klášterec spořickým 
fotbalistům vysoko 7:0 a napravovat 
reputaci si bude moci v neděli 22. 
května v domácím utkání proti čtvr-
tému celku soutěže SK Havran Kryry.

Na začátku května se klášterečtí šachis-
té zúčastnili Ústeckého šachového 
festivalu. V jeho rámci se hrálo něko-
lik turnajů dospělých a mládeže. Celý 
festival zahájil turnaj juniorů v blesko-
vém šachu a Klášterec si zapsal první 
úspěch. Turnaj vyhrál Ondřej Toman a 
postoupil na mistrovství juniorů, které 
se bude konat před Vánocemi v Praze.
V hlavním turnaji A reprezentovali 
Klášterec Helena Grussová a Drahomír 
Krásný. Velmi dobře a silně obsazený 
turnaj se však našim šachistům příliš 
nevyvedl. Helena Grussová skončila 
se třemi body na 29. místě, Drahomír 

Klášterečtí tenisoví mladší žáci si vedou v soutěži družstev na výbornou. 
Družstvo ve složení Jakub Kozelnický, Jakub Holub, Kryštof Zapský, Lukáš Han-
zlík, Michal Žilík, Kristýna Dubová, Nicole Nestlerová a Lucie Ježková porazilo 
družstvo Bíliny vysoko 7:2 a s družstvem Žatce si poradilo v poměru 8:1. Proti 
družstvu Loun vyhráli opět 7:2. Zimní sezonu zakončili mladší žáci výletem do 
Německa. Právě tam v průběhu sezony mladší žáci trénovali. Akci spojenou 
s koupáním si všichni velmi užili.

Nejmladší karatisté kláštereckého kara-
te klubu se v polovině dubna zúčastnili 
prvního Národního poháru mládeže, 
který se konal v Sokolově. A dařilo se 
jim nad očekávání dobře. Nejlépe si 
vedl Arpád Pongo, který v kategorii 
mini žáků vybojoval v kumite stříbrnou 
medaili. Současně získal v kata 7. místo. 

Nejmenší karatisté 
okouzlili Sokolov

Krásný ještě dvě místa za ní, z celkové-
ho počtu dvaačtyřiceti šachistů.
„Skončil jsem se čtyřmi body až na dva-
náctém místě, což beru jako neúspěch,“ 
postěžoval si na svůj výkon v turnaji 
Petr Gruss, který hrál turnaj B. „Občas 
si člověk staví vysoké cíle, aby nezakrněl, 
ale někdy je to příliš vysoko.“
Ondřej Toman se v Ústí nad Labem 
zúčastnil dvoudenního turnaje mlá-
deže, který vloni vyhrál. Pomýšlel pro-
to na nejvyšší mety, ale konkurence 
byla letos proti. Nakonec skončil Ond-
řej Toman na druhém místě. 

Toman vede seriál Grand Prix
Poslední dubnový den se šachista 
Ondřej Toman zúčastnil 6. turnaje 
Grand Prix Ústeckého šachového sva-
zu v Teplicích, kde v konkurenci 51 
chlapců a dívek zvítězil. Jje to již jeho 
čtvrtá výhra ze šesti dosud odehra-
ných turnajů. Ondřej Toman si tímto 
vítězstvím upevnil pozici v čele letoš-
ního seriálu turnajů Grand Prix.

 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008

 Nové číslo vyjde 19. června 2008

Uzávěrka příštího čísla je
11. 6. 2008

Uzávěrka pro inzerenty je
13. 6. 2008

  Nové číslo vyjde 2. června 2011

Uzávěrka příštího čísla je
25.05. 2011

Uzávěrka pro inzerenty je
27.05. 2011
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Mladí tenisté na výbornou

Bronzovou medaili v kumite mini žáků 
získal v Sokolově Jan Johanovský, kte-
rý současně v kata vybojoval 8. místo. 
Úspěchem bylo i vystoupení dalších 
malých karatistů v kategorii mini žáci. 
Matěj Kovařík vybojoval 7. a Michal 
Šturma 10. místo. Klášterečtí karatisté 
měli své zastoupení i v kategorii mlad-
ších žáků. Petr Jakl a Vladislav Kroutil 
vybojovali 15., respektive 18. místo. 
V kategorii starších žáků soutěžili za 
Klášterec Filip Šimána a Tomáš Vávra. 
Šimána skončil devátý, Vávra dvacet 
míst za ním.
Klášterečtí nejmenší karatisté vybo-
jovali na sokolovském turnaji ještě 
jednu medaili. Kata tým ve složení 
Johanovský, Kovařík a Pongo získal 
bronzovou medaili.

Toman bodoval na šachovém  turnaji v Ústí

Atleti mají za sebou přípravnou část 
sezony, ve které absolvovali několik 
závodů v přespolním běhu. Poslední 
tři měli v dubnu. Na krajské přebory 
jsme vyjeli do nedaleké Bíliny. V sesta-
vě šesti závodníků jsme vybojovali 3 
medaile. V početném poli 16 závodnic 
se nepodařilo Marušce Dvořákové po 
startu probojovat na přední pozice a 
v cíli jí patřilo konečné 7. místo. Vašek 
Zahrádka si téměř celý závod držel 
druhé místo, ale v závěru mu došly síly 
a doběhl na 4. místě. V závodě mlad-
ších žáků vyhrál opět Lukáš Bartoň, i 
když už to nebylo tak jasné vítězství. 
V cílové rovince bojoval o titul přebor-
níka kraje s tréninkovým partnerem 
Ondrou Chloupkem, kterému se zatím 
nepodařilo Lukáše porazit. Ale závod 
od závodu se ten rozdíl zmenšuje. V 
závodě žen si pro titul přebornice kraje 
doběhla trenérka Veronika Blašková.
Hned následující den se o medaile 
bojovalo v Chomutově. Tam se nám 
podařilo něco, co se už možná nikdy 
nepodaří. Zisk 8 medailí z 8 možných 
znamenal 100% úspěšnost v počtu 
získaných medailí. Už ne ale v počtu 
možných zlatých medailí. Hned v prv-
ní kategorii nejmladších žákyň se to 
nepovedlo M. Dvořákové, která na trati 
dlouhé 300 metrů doběhla na pěkném 
druhém místě, když nestačila na závod-
nici z Duchcova. Ve stejné kategorii 
chlapců získal Matěj Vejražka první zla-
tou medaili pro náš oddíl. Pro bronz si 
doběhl Jakub Chloupek, mladší bratr 
O. Chloupka. V kategorii žáků do 11 let 

jsme získali všechny 3 medaile. Závod 
to byl dramatický až do samého konce. 
Všichni medailisté se vešli do pouhých 
dvou vteřin! Zlato vybojoval Daniel Vej-
ražka, stříbro Marcel Červenka a bronz 
získal V. Zahrádka. V následující kate-
gorii mladších žáků se boj o zlato stal 
již tradičně soubojem mezi Lukášem 
a Ondrou. Lukáš opět nedal Ondrovi 
šanci, a tak se Ondra musel smířit s již 
tradičním druhým místem.
Poslední závod před sezonou na atle-
tickém oválu se konal v Kadani. Ani 
zde jsme nenechali medaile soupe-
řům bez boje. V kategorii dívek do 9 let 
se Hanička Čechová postarala o první 
zlatou medaili, když vyhrála v závo-
dě na 430 m. Bronzovou medailí se 
mohla pochlubit Maruška Dvořáková. 
V kategorii chlapců získal Matěj Vej-
ražka 6. místo, když doplatil na chybu 
pořadatelů, a Filip Chlup 7. místo. Vel-
ký boj o medailová umístění svedli 
hoši v kategorii do 11 let. O stříbro 
se postaral Marcel Červenka a bronz 
přidal Vašek Zahrádka. Pátý doběhl 
Ondra Hrubiško a šestý Dan Vejražka. 
Jako poslední nás čekal start v kate-
gorii mladších žáků, tzn. souboj Lukáš 
vs. Ondra. Ani na trati dlouhé 1.500 m 
nedokázal Ondra ukončit Lukášovu 
neporazitelnost, a tak i v posledním 
závodě získal Lukáš zlato a Ondra stří-
bro. Zatím nemají v kraji konkurenci. 
Oběma budeme držet palce v nomi-
naci na Olympiádu mládež, která se 
bude konat v červnu. 

V. Blašková, trenérka

Atleti mají před sebou další výzvy

 Ilustrační foto


